
 SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN 
ÅKERVÄDDEN 
 

Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma måndag den 4 maj 
2020 klockan 18.30 på Risebergaskolan. 
 
DAGORDNING 
 
1. Stämmans öppnande 

Mike öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 
3. Val av stämordförande 

Sittande ordförande valdes, dvs Mike 
4. Anmälan av stämordförandens val av protokollförare 

Sekreterare valdes enhälligt, Mike 
5. Val av justeringsman tillika rösträknare 

Yakup Veysel valdes 
6. Fråga om kallelse till stämman skett i behörig ordning    

Kallelsen har skett i behörig ordning 
7. Fastställande av röstlängd 

10 personer från 9 olika hushåll var närvarande 
8. Föredragning av styrelsens årsredovisning 

Mike läste upp årsredovisningen 
9. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning samt resultatdisposition 

Resultat- och balansräkning fastställdes och resultatet balanserades i ny räkning 
10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen  

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet 
11. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor och inkomna motioner från medlemmar.  

Inget 
12. Beslut om arvoden till styrelse och revisorer för kommande verksamhetsår 

Inget arvode utgår men styrelsen, valberedningen och revisorn bjuds på middag på 
lokal restaurang. 

13. Beslut om utgifts - och inkomststat samt debiteringslängd 
Årsavgift 2500 kr för 2020 

14. Beslut om antalet ledamöter och suppleanter  
3-5 ledamöter och 1-3 suppleanter enligt stadgarna. 

15. Val av styrelseordförande och övriga styrelseledamöter samt suppleanter 
Mike Jackson omval till ordf 
Som ledamöter valdes: 
Sven Stjernborg, omval 
Åsa Persson, (kassör) omval 
Ramadan Belul, (sekreterare) ny på posten 
Yakup Veysel, omval 



 
Till suppleant valdes: 
Thomas Nilsson omval 
 

16. Val av revisor och revisorssuppleant.  
Minst 1 revisor och 1 revisorssuppleant enligt stadgarna. 
Revisor Linda Palac, ordinarie och Peter Skantz omval som suppleant 

17. Val av valberedning  
Thomas Kjellander 

18. Övriga frågor 
Vi har diskuterat farthinder eller gupp på gatan, eftersom många kör väldigt snabbt. Vi 
diskuterade även grindar och staket runt hela lekplatsen. Ett förslag är riktiga 
betonggupp. Styrelsen följer upp det på nästa möte. 

19. Meddelande av tid och plats där stämmoprotokollet finns  
Inom 2 veckor mailas det och delas ut samt publiceras på hemsidan. 

20. Stämmans avslutande  
Stämman avslutades 

 
 
Malmö 2020-05-04 
Vid protokollet:   
 
 
Mike Jackson  
 
 
 
Justerare: 
Yakup Veysel   
 
 
 
 
 
 
 
 
 


